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Toezeggingen voor oktober 2020:  
 

 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

01. 27 sept. 2018 / 05. / 

vragenhalfuur / Huisman/ 

Baartmans 

Kunnen de parkeerplaatsen aan de 

Westgroeneweg (25039) in plaats van 

haaks op de weg, schuin gemaakt 

worden? 

 

Er is reeds uitgelegd dat dit niet kan. De 

toezegging is op verzoek van indienende 

partij blijven staan. 

  

02. 10 okt. 2018 / 6. / 

Baggerplan / Elzakker / 

Baartmans 

De wethouder houdt de raad op de 

hoogte van de voortgang m.b.t. het 

baggeren. 

 

 

 

 Vanuit het waterschap is gestart met de voorbereidingen voor de eerste ronde van baggerwerkzaamheden. Een gezamenlijk b estek 

zal worden opgesteld met de gemeenten Moerdijk, Geertruidenberg, Steenbergen en Bergen op zoom. Voor de Steenbergen zitten 

hier de volgende locaties in: watergangen binnen de kom Dinteloord en de blusvijver Nieuw Vossemeer.  

In de tweede periode worden de watergangen in de kern Steenbergen gebaggerd. 

16-09-2019: 

Een raadsmededeling wordt opgesteld om de raad over de huidige ontwikkelingen op de hoogte te stellen.  

21-10-2019 

De raadsmededeling zal 12 nov. worden aangeboden aan het college.  

19-12-2019 

Het proces rondom Pfas heeft direct invloed op de handelswijze voor het baggeren. Welke invloed de onlangs vastgestelde 

wijzigingen hebben is nog niet bekend. De juiste informatie rondom de baggerwerkzaamheden zijn daarmee nog onduidel ijk en 

informatie daaromtrent kan nog niet verstrekt worden. Wel komt er een algemene raadsmededeling over Pfas.  

23-01-2020 Het waterschap is inmiddels weer opgestart met de planvorming en nadere onderzoeken voor PFAS zijn uitgezet. In 

afwachting van de resultaten worden de afzetmogelijkheden in beeld gebracht. 

03. 3 april 2019 / ingekomen 

stukken / Baali / Lepolder 

(Krook) 

Ingekomen stuk 1. De wethouder geeft 

aan dat er een reactie van het college 

komt op het stuk.  

Eind 2020 volgt evaluatie nota verbonden 

partijen. Deze nota is een product die 

regionaal wordt uitgevoerd. 

 

04. 4 juli 2019 / 

perspectiefnota / 

Lambers / Baartmans 

De wethouder zegt toe de 

mogelijkheden van het aangaan van 

een jumelage met de Nassausteden te 

onderzoeken. 

Is nog in onderzoek.  

Verwachting Q1 2021. 
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 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

05. 9 okt. 2019 / 07. 

Tussenrapportage / Baali 

/Prent  

De wethouder zegt toe de gang van 

zaken over de besluitvorming m.b.t. het 

Jeugdhonk te laten onderzoeken. Hier 

gaat het over het aangenomen 

amendement in relatie tot de 

vaststelling van de begroting 2019.  

Juridisch is de procesgang uitgezocht. 

Juridisch zijn we tot de volgende  logische 

lijn gekomen, dat het aangenomen 

amendement overruled is door het later 

genomen besluit. Dit besluit is natuurlijk 

niet in lijn met het eerder genomen 

amendement, dus het is een bijzondere 

situatie. Maar doordat het besluit genomen 

is door hetzelfde orgaan als het orgaan dat 

eerder het amendement heeft aangenomen 

(dus een orgaan dat inhoudelijk weet wat ze 

eerder heeft aangenomen), mag er van 

worden uitgegaan dat de raadsleden de 

bedoeling hebben gehad om de weg in te 

slaan met het jeugdhonk zoals neergelegd 

in het besluit en niet meer zoals neergelegd 

in het amendement.  

Afgehandeld 

06. 15 jan. 2020 / 05. / 

vragenhalfuur / Hobo / 

Prent 

De wethouder zoekt uit of Steenbergen 

een soortgelijke app kan gebruiken als 

de gemeente Roosendaal m.b.t. het 

ophalen van afval.  

Implementatie van de afval-app is in 

voorbereiding. Met ingang van 1 januari 

2021 willen we deze werkend hebben. 

 

07. 20 februari 2020 / 10. / 

Hotel A4 / Verbeek / Knop 

De wethouder zegt toe de 

gemeenteraad te zullen informeren op 

het moment dat er nieuwe informatie 

gedeeld kan worden. 

Op dit moment is er geen nieuwe relevante 

informatie. 

 

08. 4 maart 2020 / 05. / 

vragenhalfuur / 

Stoeldraijer / Baartmans 

Betreffende de specifieke Regeling 

Reductie Energiegebruik gaat de 

wethouder na welke gemeenten wel 

een aanvraag hebben ingediend en hoe 

zij dat gedaan hebben.  

Is in behandeling. Raadsmededeling volgt in 

oktober 2020.  
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 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

09. 8 juni 2020 / 06. / 

Jaarstukken 2019 / Baali / 

Krook 

De wethouder zegt toe de smileys in de 

jaarstukken toe te passen, tenzij dit 

praktisch niet mogelijk is. 

Bij de tussenrapportage 2020 worden de 

smileys al toegepast. 

Afgehandeld 

10. 8 juni 2020 / 07. / 

Jaarrekeningen 2019 en 

begroting 2021 

verbonden partijen / 

Baali / Krook 

De wethouder zegt toe dat 

mogelijkheden om inzicht te krijgen op 

de inhoud van gemeenschappelijke 

regelingen besproken kunnen worden 

in de werkgroep bestuurlijke 

vernieuwing. 

Dit wordt betrokken bij de evaluatie van de 

nota verbonden partijen (zie ook punt 03). 

 

11. 9 juni / 05. / energie en 

ruimte / div sprekers / 

Baartmans 

De wethouder zegt toe de uitspraak van 

de Raad van State over windpark 

Karolinapolder door te geleiden naar de 

raad zodra deze binnen is (zo mogelijk 

voor de zomer). 

In afwachting van de Raad van State.  

12. 25 juni / 09. / 

Jaarrekening 2019 / Baali 

/ Prent 

De wethouder zegt toe voor de 

perspectiefnota met informatie te 

zullen komen over de recreatieve 

kansenkaart. 

Een update over de recreatieve kansenkaart 

is op 17 september 2020 verzonden en is 

als bijlage toegevoegd. 

Afgehandeld 

13. 25 juni / 12 / Verzwaring 

asfaltwegen / Gommeren 

/ Baartmans 

De wethouder zegt toe een volledig 

overzicht van de kosten van de 

werkzaamheden rondom de Boonhil 

toe te sturen. 

  

14. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021 / 

Verbeek / Krook 

De wethouder zegt toe een uitwerking 

te geven van de begrote kosten voor de 

VVV. 

Vraag is beantwoord op 31/8/2020 in de 

vorm van een antwoord op vraag nr B-

20182.    

Afgehandeld 

15. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021 / 

Gommeren / Krook 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op het streefbeeld 

Steenbergen-Stad en Dinteloord. 
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 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

16. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021 / 

Weerdenburg / Krook 

De wethouder geeft aan dat bij het 

aanbieden van de doe-agenda de 

gemeenteraad geïnformeerd wordt 

over de werkzaamheden van de 

kerncoördinatoren. 

De doe-agenda (uitvoeringsprogramma) is 

in voorbereiding. De verwachting is dat 

deze aangeleverd wordt eind 2020. 

 

17. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021 / 

Huisman / Krook 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de voortgang van de 

aanpak fort Henricus. 

Er is opdracht gegeven om een gebiedsvisie 

voor ‘Steenbergen-West’  op te stellen. 

Daarin zit een verdiepingsopgave voor Fort 

Henricus. In dat kader wordt met alle 

betrokken partijen gesproken. Bij 

oplevering van de gebiedsvisie moet er 

daarmee ook zicht zijn op een gedragen 

eindbeeld voor Fort Henricus. Oplevering 

van de gebiedsvisie staat gepland voor 

december 2020.  

 

18. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021 / 

Huisman / Krook 

De wethouder zegt toe na te gaan 

wanneer het vastgoedbeleid aan de 

raad aangeboden wordt. 

Zoals in de beleidsagenda is opgenomen: 

ons voornemen is om de beleidsnota 

Maatschappelijk Vastgoed in december 

2020 aan te bieden aan de raad. 

 

19. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021 / 

Huisman / Krook 

De wethouder zegt toe schriftelijk terug 

te komen op eventuele 

gezondheidsrisico’s van medewerkers 

bij het glasrecylingbedrijf Maltha. 

Is in onderzoek. Verwacht wordt dat 

antwoord in oktober 2020 is. 

 

20. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021 / 

Baali / Baartmans 

De wethouder zegt toe de 

mogelijkheden te onderzoeken (met als 

voorbeeld de gemeente Groningen) om 

te voorkomen dat vrijkomende 

woningen door beleggers worden 

opgekocht om duur te verhuren. 

Achtergrond: In de meeste grote steden en 

studentensteden is de particuliere verhuur 

toegenomen, met Groningen als koploper. 

Beleggers kopen woningen op om te 

verhuren en starters en sociale huurders 

zouden hier de dupe van zijn. Een aantal 

gemeenten zijn op zoek naar een 

mogelijkheid om een woonplicht in de 

Afgehandeld 
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 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

bestaande bouw in te voeren. Groningen is 

hiervan een voorbeeld.  

Antwoord: Los van de juridische 

complicaties die hierbij komen kijken 

hebben we puur vanuit beleidsmatig 

oogpunt gekeken of het wenselijk is om iets 

dergelijks in de gemeente Steenbergen  te 

introduceren. Hierbij hebben we gekeken 

naar de gegevens die wij beschikbaar 

hebben. Uit het regionale 

woningmarktonderzoek van oktober 2019 

bleek 7% van de woningvoorraad binnen de 

gemeente te behoren tot de particuliere 

huursector. Uit het regionale 

woningmarktonderzoek van 2016 bleek dit 

percentage te liggen op 9%.  Het totaal is 

dus afgenomen en het percentage is 

zodanig gering dat het niet noodzakelijk en 

zelfs niet wenselijk is om maatregelen te 

nemen. De particuliere huurwoningmarkt 

voorziet ook in een vraag vanuit de markt. 

Wel is bekend dat een gedeelte van deze 

particuliere verhuur niet wordt gebruikt 

voor de huisvesting van reguliere 

huishoudens maar voor de huisvesting van 

arbeidsmigranten middels kamersgewijze 

verhuur. Dit is niet toegestaan op grond van 

het bestemmingsplan en in uw in januari 

2020 vastgestelde beleid arbeidsmigranten 

heeft u bepaald dat het niet wenselijk is dat 
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 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

arbeidsmigranten niet behorende tot een 

huishouden in de reguliere woonwijken 

worden gehuisvest. Momenteel lopen er 

gesprekken met eigenaren, verhuurders en 

werkgevers om deze met het beleid en het 

bestemmingsplan strijdige verhuur van 

woningen op termijn te beëindigen en de 

huisvesting van arbeidsmigranten niet 

behorende tot een huishouden op andere 

passende wijze te regelen. Het beleid 

arbeidsmigratie geeft hiervoor de 

randvoorwaarden aan. De dan vrijkomende 

woningen komen dan weer beschikbaar 

voor de reguliere koop of huur. 

Samengevat: 

1. Er is geen noodzaak gelet op de relatief 

beperkte omvang van de particuliere 

huurwoningvoorraad in de gemeente 

om mogelijkheden tot een woonplicht 

door eigenaren van woningen te 

onderzoeken.  

2.  De problemen die er wel zijn met 

kamersgewijze verhuur van reguliere 

woningen voor de huisvesting van 

arbeidsmigranten worden juridisch 

ondervangen/opgelost door de 

regelgeving opgenomen in de 

bestemmingsplannen. Aanvullende 

regelgeving middels het introduceren 
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 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

van een woonplicht is hiervoor niet 

noodzakelijk 

21. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021  / 

Lambers / Knop 

De wethouder kijk na of dat het 

mogelijk is of dat de centrummanager 

aan kan sluiten op de informatieavond 

op 8 september om een toelichting te 

geven op zijn werkzaamheden. 

Er volgt een presentatie in overleg met de 

griffie in Q4 2020.  

 

22. 9 juli / 5. / 

perspectiefnota 2021 / 

Huisman / Krook 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de vraag hoe het 

taakstellende bezuiniging van € 

350.000,- wordt ingevuld. 

Dit zit in het proces van de begroting 2021.  

23. 31 augustus / 5. / 

Vragenhalfuur / Baselier / 

Krook 

De wethouder zegt toe de raad te 

infomeren zodra er meer informatie 

gemeld kan worden over de 

koerswijziging bij de Stichting 

SamenWerken. 

  

24. 31 augustus / 6. / aanpak 

coronacrisis / Huisman / 

Krook 

De wethouder zegt toe de raad continu 

te informeren over ontwikkelingen die 

voortkomen uit de coronacrisis. 

  

25. 31 augustus / 6. / aanpak 

coronacrisis / Verbeek / 

Krook 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de vraag of dat 

zwembaden gebruik hebben gemaakt 

van de financiële regeling. 

  

26. 31 augustus / 6. / aanpak 

coronacrisis / Verbeek / 

Krook 

De wethouder reageert schriftelijk op 

de vraag over de subsidie van projecten 

die na de intelligente lockdown worden 

ingediend en mogelijk niet uitgevoerd 

kunnen worden (pagina 11). 

  



8 

 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

27. 31 augustus / 6. / aanpak 

coronacrisis / Huisman / 

Prent 

De wethouder zegt toe in gesprek te 

gaan met instellingen en verenigingen 

als zij behoefte hebben aan 

ondersteuning en zal maatregelen 

corrigeren waar nodig. 

  

28. 31 augustus / 10. / VV 

Steenbergen / diverse 

sprekers / Prent 

De wethouder zegt toe een volledig 

financieel overzicht te geven van wat 

ten grondslag heeft gelegen voor het 

verstrekken van de lening en zegt 

hierbij toe het nieuwbouwplan te delen. 

De stukken zijn toegestuurd aan de raad op 

15 september 2020. Zie BM 2004786  

Afgehandeld 

29. 31 augustus / 10. / VV 

Steenbergen / Van Es / 

Prent 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de wijze waarop de lening 

gedekt wordt. 

Dit is aan de raad medegedeeld via BM 

2004786 

Afgehandeld 

30. 31 augustus / 10. / VV 

Steenbergen / Verbeek / 

Prent 

De wethouder zegt toe in de schriftelijk 

beantwoording in te gaan op de risico 

van een mogelijke verplaatsing van het 

sportpark. 

Dit is aan de raad medegedeeld via BM 

2004786 

Afgehandeld 

31. 2 september / 5. / 

vragenhalfuur / Kouwen / 

Baartmans 

De wethouder zegt toe binnen twee 

weken een oplossing gevonden te 

hebben voor de afgelopen containers 

voor de bewoners aan de flats 

Molenweg/Van Gaverenlaan. 

  

32. 2 september / 5 / 

Rondvraag / Baali / 

Baartmans 

De wethouder zegt toe aan de slag te 

gaan met de lelijke plek Oostvoorstraat 

in Dinteloord. 

Op 7/9/2020 is met eigenaren gesproken. 

De plannen voor het perceel zijn 

ongewijzigd, maar de prioriteit van het 

bedrijf ligt op dit moment elders.  

Afgehandeld 

33. 2 september / 5 / 

rondvraag / Maas / 

Baartmans 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de aanpak van de 

beschoeiing aan de Middenwal.  
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 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging Antwoord Afgehandeld 

34. 2 september / 6 / GRP / 

Veraart / Baartmans 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de vraag over de relatie 

gezondheid en klimaat.  

Is beantwoord als technische vraag. Afgehandeld 

35. 2 september / 6 / GRP / 

Veraart / Baartmans 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de mogelijke 

aanbestedingsvoordelen vanwege dat 

het voorstel tot na de zomer is 

uitgesteld. 

Deze vraag is als technische vraag 

beantwoord op 24 september. 

Afgehandeld 

36. 2 september / 6 / GRP / 

diverse sprekers / 

Baartmans 

De wethouder zegt toe een specificatie 

te geven van de financiële 

onderbouwing van het GRP. 

Hierover heeft de raad op 11 september 

een memo ontvangen. 

Afgehandeld 

37. 2 september / 8 / 

Molendijk / diverse 

sprekers / Knop 

De wethouder zegt toe schriftelijk te 

reageren op de inspraakreactie. 

Op de inspraakreactie is gereageerd door 

middel van een gewijzigde nota van 

zienswijze. 

Afgehandeld 

38. 2 september / 10 / 

starterswoningen / Maas 

/ Baartmans 

De wethouder zegt toe het 

woningmarktonderzoek over Kruisland 

te doen toekomen. 

Deze vraag is beantwoord door middel van 

een brief, ingekomen stuk 10 van de 

oordeelvormende vergadering van 7 

oktober. 

Afgehandeld 

39. 2 september / 10 / 

starterswoningen / 

diverse sprekers / 

Baartmans 

De wethouder zegt toe het overzicht 

met nieuwbouwplannen voor goedkope 

koop en huur toe te sturen. 

Deze vraag is beantwoord door middel van 

een brief, ingekomen stuk 10 van de 

oordeelvormende vergadering van 7 

oktober. 

Afgehandeld 

40. 2 september 10 / 

starterswoningen / Baali / 

Baartmans 

De wethouder zegt toe na te gaan wat 

de huurprijs wordt voor de tiny 

houses/studiowoningen op Buiten de 

Veste 2. 

De huurprijs van een Tiny 

House/studiowoning op Buiten de Veste 2 

zal tussen de 540 en 640 euro bedragen.  

Afgehandeld 
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Structurele toezeggingen: 

 Datum  / agendapunt / 

onderwerp / indiener / 

Portefeuillehouder 

Toezegging 

1. 7 mei 2018 / 08. / Jeugdzorg / 

Div. raadsleden / Krook 

De wethouder zegt een jaarverslag toe m.b.t. de jeugdzorg.  

Raadsmededeling met datum 2 juli 2019 is verzonden (BM1902566)  samen met het jaarverslag 2018 

klachtencommissie Jeugd.  

2. 28 februari / 2019 / 11A. / 

Motie Jeugdzorgen / Baali / 

Krook 

De wethouder zegt toe ieder kwartaal de raad te informeren over het cyclisch proces om de eigen 

processen en die van de jeugdzorginstellingen te optimaliseren. 

Raadsmededeling is op 2 juli verzonden (BM1902566). 

Zie ook de beantwoording op toezeggingen 24 en 25.  

3. 5 juni 2019 / 05. / 

Vragenhalfuur / Veraart / 

Knop / 

De wethouder neemt de mogelijkheid voor openbare toiletten mee met planontwikkelingen. 

Heeft onze doorlopende aandacht. Toezegging wordt geacht hiermee te zijn afgehandeld.  

09/10/19 Op verzoek van de heer Veraart als ‘niet afgehandeld’ beschouwd. Per januari 2020 op de 

structurele toezeggingenlijst geplaatst.  

In de raad is reeds een vraag beantwoord. Welbeschouwd is de vraag beantwoord. Toch zal dit een 

finale keer worden onderzocht.  

4. 3 februari 2020 / 06. / 

kerngericht werken / 

Huisman / Prent 

De wethouder zegt toe de raad ieder kwartaal te informeren over de stand van zaken met betrekking 

tot kerngericht werken. 

 

Antwoord: 

We geven jaarlijks inzicht in de werkzaamheden van de sportcoaches,  jongerenwerk en gaan dat ook 

voor kerngericht werken doen.  

op 15 september 2020 is er een beeldvormende avond over Leefbaarheid en Kernen. In december 

wordt de beleidsnota Leefbaarheid en Kernen aan de raad aangeboden. De kwartaalmonitor wordt 

opgenomen in de bij het beleid opgestelde doe-agenda / uitvoeringsprogramma.  

5. 4 december 2019 / visie 

ruimte en energie / 

Baartmans 

Jaarlijks vindt evaluatie plaats van de ontwikkeling van de energievraag en het energieaanbod op grond 

van de energiemix. 

 

Antwoord: De nul-meting is opgenomen in de vastgestelde visie op 9 juli 2020.  

De eerste evaluatie is gepland voor juli 2021. 

 


